

NEW PIC 99 DRW



NEW STUFFING SYSTEM IN CASING AND NET WITH AUTOMATIC TUBES ROTATION AND PRODUCT PREPARATION SYSTEM

PIC 99 DRW (1100 mould) is equipped with a product preparation system conceived to fill casings with meat pieces or injected muscles. It allows the positioning and the assembly of several muscles inside a volume reproducing the forming mould.

The inserted parts' overall weight can be monitored through a weight control system featuring a high-precision loading cells and a display viewer.

This allows to obtain bagged bars of constant length.

INOX MECCANICA S.R.L.
web. inoxmeccanica.it
email. info@inoxmeccanica.it
tel. +390376608282
@inoxmeccanica



يعد البحث، والتطوير، والتكنولوجيا أمراً أساسياً لمشاريع إينوكس ميكانيكا "Inox Meccanica" ويهدفون إلى تعزيز والحفاظ على موروثة وتاريخ المنطقة.

يتحقق حلم إينوكس ميكانيكا بفضل حياة مكرسة للبحث المستمر عن البساطة، والجودة، والكفاءة البناء. إنه اقتران مفيد يزيد من سرعة عمليات الإنتاج. هذه هي القوى الدافعة وراء مفهوم الأتمتة الصناعية لهذه الشركة.

تصمم شركة إينوكس ميكانيكا الرائدة عالمياً منذ عام 1975 وتقوم بتصنيع آلات معالجة وتغليف اللحوم، مع التركيز بشكل خاص على النقانق. من خلال الخبرة التي طورتها الشركة على مر السنين، انغمست إينوكس ميكانيكا في القطاع التكميلي تماماً لقطاع الإنتاج؛ إنه انغماس كامل في ذلك العالم المخصص لغسل وتعقيم أي نوع من الأجهزة وحاويات الإنتاج، وهي منطقة متشابكة بنكاه.

1968 هو عام براءة الاختراع الأولى؛ موعد بفتح الأنشطة المنتظرة على فخر دام ما يقرب من خمسين عاماً. مع الرغبة في تلبية طلبات العملاء الأكثر خصوصية وتنوعاً، توصلت إينوكس ميكانيكا إلى حوالي خمسين شراكة تجارية نتيج لها اليوم امتلاك شبكة تجارية قادرة على تغطية ما يقرب من 60 دولة في جميع أنحاء العالم.

تنتج كل أكثر من ثمانين آلة للمنشآت الصناعية، مبنية بالكامل يدوياً وفي إيطاليا، في منطقة عمل مبنية على أكثر من عشرة آلاف متر مربع.

ومع ذلك، فإن المحرك النابض للمقر الرئيسي للشركة هو ما يقرب من 100 موظف موزعين بين الإنتاج، والمستودع، والمكتب الفني/الكهربائي، والإدارة، والمبيعات. إنهم موظفون تقدم لهم شركة إينوكس ميكانيكا دورات تدريبية باستمرار لتضمن هكذا عمل احترافي للغاية.

إلى اليوم، ضمانت دقتها المصقولة منح "الجودة" إلى المنتجات ذات العلامة التجارية إينوكس ميكانيكا التي، جنباً إلى جنب مع شبكة من التجار المختارين والشراكات التجارية الإستراتيجية، وضعت الشركة في صدارة السوق الوطنية والدولية. إن الملاحظة النوعية المميزة المرتبطة بمنتجات إينوكس ميكانيكا المصنوعة في إيطاليا من الفولاذ المقاوم للصدأ AISI 304، جنباً إلى جنب مع خدمة ما بعد البيع، تجعل التوسع العالمي الذي وصل إلى الأمريكتين وأستراليا مرئياً.

عملية البيع تكون شاملة، عند الطلب، للاختبارات في حالة رغبة العميل في اختبار آلات إينوكس ميكانيكا باحتياجات وصفات خاصة لمنتجاتهم الغذائية. بفضل المنظمة التجريبية الحصرية، يمكن لـ إينوكس ميكانيكا، في الواقع، تجربة المنتجات الصناعية، سواء من أجل تطوير منتجات جديدة أو لتحسين عملية الإنتاج المعتادة. ومع ذلك، فإن الفحوصات لا تنتهي باختبارات التعينة والتغليف فقط؛ بعد ذلك، يمكن أيضاً تقييم الطعام من وجهة نظر ميكروبيولوجية في المختبر الجديد، ومن وجهة نظر حسية ومذاقية في غرفة تذوق حديثة ومجهزة.



the experience developed over the years, Inox Meccanica jumped into a diametrically and complementary field; it fully immersed into the world dedicated to washing and sanitation of all sorts of production tools and containers, finding the sector cleverly cross-cutting.

1968 is the year of its first patent; a date opening the door to a pride that has persisted for almost fifty years. With the desire to satisfy customers' most peculiar and diversified requests, Inox Meccanica has achieved around 50 commercial partnerships which allow it today to cover almost 60 countries all over the world.

Inox Meccanica manufactures more than eighty machines for industrial plants each year, entirely handmade in Italy, in a workplace covering more than ten thousand square meters. However, the beating heart of its headquarters consists of almost 100 employees divided between production, warehouse, technical/electrical department, administration and sales. Staff to whom Inox Meccanica provides an on-going training to ensure a highly competent workforce.

So far, its meticulousness has assured the attribute "quality" to Inox Meccanica branded products which, together with a selected dealer network and strategic business partnerships, have ranked the company at the peak of the national and international market. The distinctive quality note associated with the Italianness of Inox Meccanica AISI 304 stainless steel products, coupled with its after-sales service, make global expansion visible, reaching all the way to the Americas and Australia.

The sales procedure is inclusive, on request, of tests, if the customer feels the need to put Inox Meccanica machines to a trial with specific needs and their own food recipes. Thanks to an exclusive Pilot Plant, Inox Meccanica can test industrial production, both for the development of new products and for the optimisation of traditional production processes. However, the testing does not just end with the packaging procedure. After that, the food can also be evaluated from a microbiological aspect in the new laboratory, and from an organoleptic and taste angle in a modern, purpose-equipped tasting room.

